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Ενικός αριθμός
ὁ       πούς
τοῦ   ποδός 
τῷ    ποδί 
τόν   πόδα
(ὦ)   πούς

Πληθυντικός αριθμός
οἱ      πόδες 
τῶν   ποδῶν
τοῖς   ποσί(ν) 
τούς  πόδας 
(ὦ)   πόδες


Ενικός αριθμός
 τό   φρέαρ       
τοῦ  φρέατος 
τῷ   φρέατι 
τό   φρέαρ
 (ὦ) φρέαρ 

Πληθυντικός αριθμός
τά    φρέατα
τῶν  φρεάτων 
τοῖς  φρέασι / φρέασιν
τά    φρέατα 
(ὦ)  φρέατα 

Ενικός αριθμός
 τό       γάλα
τοῦ       γάλατος / γάλακτος 
τῷ        γάλατι / γάλακτι
τό        γάλα
 (ὦ)      γάλα

Πληθυντικός αριθμός
τά       γάλατα / γάλακτα
 τῶν    γαλάτων / γαλάκτων
τοῖς     γάλαξι (-ν)
 τά      γάλατα / γάλακτα
(ὦ)      γάλατα / γάλακτα


Ενικός αριθμός
ἡ     πατρίς 
τῆς  πατρίδος
 τῇ   πατρίδι 
τήν  πατρίδα
 (ὦ)  πατρίς

Πληθυντικός αριθμός
αἱ     πατρίδες 
τῶν  πατρίδων
ταῖς  πατρίσι(ν) 
τάς   πατρίδας 
(ὦ)   πατρίδες

Ενικός αριθμός
 τό       κάτοπτρον
τοῦ       κατόπτρου
τῷ        κατόπτρῳ
τό        κάτοπτρον
 (ὦ)      κάτοπτρον

Πληθυντικός αριθμός
τά       κάτοπτρα
 τῶν    κατόπτρων
τοῖς     κατόπτροις
 τά      κάτοπτρα
(ὦ)      κάτοπτρα


Ενικός αριθμός
ὁ     τυρός
 τοῦ τυροῦ 
τῷ   τυρῷ
 τόν  τυρόν
 (ὦ)  τυρέ 

Πληθυντικός αριθμός
οἱ    τυροί 
τῶν τυρῶν 
τοῖς τυροῖς 
τούς τυρούς 
(ὦ) τυροί
Ενικός αριθμός
τὸ ἔθνος 
τοῦ ἔθνους
 τῷ ἔθνει 
τὸ ἔθνος 
(ὦ) ἔθνος

Πληθυντικός αριθμός
τὰ ἔθνη 
τῶν ἐθνῶν 
τοῖς ἔθνεσι
 τὰ ἔθνη 
(ὦ) ἔθνη



Ενικός αριθμός
πόλι-ς
πόλε-ως
πόλει
πόλι-ν
πόλι

Πληθυντικός αριθμός
πόλεις
πόλε-ων
πόλε-σι(ν)
πόλεις
πόλεις

Μεταπλαστά λέγονται μερικά ουσιαστικά που κλίνονται κατά μία ορισμένη κλίση σε όλες τις πτώσεις, αλλά το θέμα τους (μεταπλάσσεται, δηλ.) μεταβάλλεται σε ορισμένες πτώσεις·
τὸ γόνυ (θ. γονυ-, γονατ-)·

Ενικός αριθμός

τό γόνυ 
τοῦ γόνατος 
τῷ γόνατι  
τό γόνυ  
(ὦ) γόνυ

Πληθυντικός αριθμός

τά γόνατα 
τῶν γονάτων
τοῖς γόνασι(ν)
τά γόνατα 
(ὦ) γόνατα


Ουδέτερα ακατάληκτα μονόθεμα οδοντικόληκτα σε -α (γεν. -ατος) 
	Ενικός αριθμός

	τὸ
τοῦ
τῷ
τὸ
ὦ
	σῶμα
σώματ-ος
σώματ-ι
σῶμα
σῶμα

	Πληθυντικός αριθμός

	τὰ
τῶν
τοῖς
τὰ
ὦ
	σώματ-α
σωμάτ-ων
σώμασι (ατ-σι)
σώματ-α
σώματ-α



Η ονομαστική, αιτιατική και κλητική ενικού σχηματίζονται από το θέμα χωρίς κατάληξη (σωματ-). Το -τ- αποβάλλεται, επειδή στην Ελληνική ληκτικά σύμφωνα είναι μόνο τα -ν, -ρ, -ς. Από την αποβολή αυτή εξηγείται η φαινομενική ύπαρξη δύο θεμάτων
